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 Десет година режим ради на слабљењу опозиције, али не можемо рећи да је само он
крив за наше поделе, кривица је и код људи из опозиције, оценио је председник
Странске слободе и правде Драган Ђилас.

  „Нисмо одговарали на нападе, а шта би у Србији било боље да смо то радили. Ко би се
томе обрадовао, опозициони бирачи или таблоиди и представници режима“, упитао је
Ђилас у интервјуу за портал Директно.рс.   

Упитан како ће Србија проћи ове зиме, он је одговорио да ће инфлације бити више него
што је неопходно, а грејања и струје мање него што је неопходно.

  

„Хране ће бити колико је неопходно, али ће због цена новца за њену куповину бити мање
него што ће бити неопходно“, предвидео је Ђилас.

  

Он сматра да су нас штампање динара, задуживање и прескупо плаћени
инфраструктрни пројекти гурнули у инфлацију, која је домаћа, а не увезена како говори
власт.
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Према Ђиласовим речима, катастрофална кадровска политика оличена, како каже, на
републичком нивоу у Грчићу, Лучићу, Михајловићки, Стефановићу, Вулину, а на
локалном „у ликовима попут директора Градске чистоће, који купује лаптопове за 30.000
евра, довела нас је до тога да се велики системи распадају“.

  

Како је указао, данас када су угаљ и струја најскупљи у неколико последњих деценија
уместо да извозимо, увозимо и једно и друго, јер је ЕПС као систем уништен.

  

На питање шта би биле његове одлуке да је у ситуацији да их доноси, Ђилас је поменуо
престанак штампања новца и нових задуживања, одустајање од неких скупих, а реално
не неопходних пројеката и улагање у мала и средња предузећа скидањем намета са
домаћих привредника.

  

Заложио би се и за повећање плата пребацивањем доприноса за здравство у износ који
се исплаћује запосленима, ограничење трговачких маржи на прехрамбене производе,
наплату пореза на екстра профит за НИС, Зиђин и све остале компаније којима је због
ситуације драстично порастао профит, забрану извоза руда и дрвета, „односно укидање
колонијалног статуса Србије“.

  

Упитан да ли је српска опозиција данас талац нерешених односа између њега лично и
Вука Јеремића, Ђилас је узвратио да би за здраве односе у друштву, не само у
опозицији, било јако корисно „да сви ми из опозиције покажемо да смо другачији од
људи који су део режима“.

  

„Својим понашањем, идејама, речима које користимо, толеранцијом, спремношћу да
признамо грешке“, рекао је он и додао да би, „ако критикујемо већину представника
режима за мањак знања и образовања, онда свако од нас требало да каже шта је у
животу радио“.

  

„Они млађи од 30 година шта су од школе завршили, они старији шта су у животу
направили. Да свако каже где ради и од чега живи, кратко говорећи да покаже радну
књижицу. Јер тиме шта смо у животу урадили гарантујемо људима да ћемо испунити оно
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што тврдимо да ћемо да урадимо кад постанемо власт“, сматра Ђилас.

  

На опаску Директно.рс да је „најомраженија особа у медијима под контролом власти“, он
је констатовао да и данас има у таблоидима и полутаблоидима седам пута више
насловних страна од првог следећег опозиционог политичара.

  

„И данас смо ми из ССП забрањени за интервјуе у Политици, Блицу, где остали из
опозиције имају могућност да говоре. За две и по године у Блицу су Тадић и Самофалов
(СДС) интервјуисани 14 пута, Милош Јовановић 12, функционери Народне странке 11, а
Мариника и ја нула пута“, илустровао је Ђилас.

  

У ових 120 дана био сам по пола сата на Првој и Б92 и то је све, прецизирао је он и
напоменуо да је „на такозваним професионалним медијима, као што је Н1, био гост у
истом периоду два пута, много мање од неких опозиционих колега“.

  

„У исто време, број оних који гостује на тим медијима и износе критике, али и гомилу
неистина о мени и ССП је огроман“, закључио је Ђилас.

  

(Фонет)
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